
Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni 

 koosolek nr. 23/ 12. dets. 2023. a.  Vallamajas. 

Kohal: Veronika Täpsi, Meeli Kruus, Jaanika Kreela, Aune Sepp, Mariann Vink (saabub 2-e 

küsimuse alguses), Külli Suvi. 

Puudub: Meelis Villems. 

Päevakord: 

1. 2024.a. eelarve II lugemine  (Elle) 

Veidi on eelneva eelarvega muudetud: koolidele on jagatud vastavalt õpilaste arvule 

pearaha. Tegevuskuludest läheb välja 3-e auto rendikulu, sest rent lõpeb detsembriga. Raadi 

lastehoidu hakkab toitlustama Lähte Lasteaia köök. Kokkuhoiu tulemusena saab 0,5 milj. 

laenu vähem võtta. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud 4 poolthäält, 1 erapooletu. 

2. Hea Hariduse Fondi põhikirja muutmine (Tõnu) 

Muudetakse põhikirja punkte taotlemise kuupäevades ning eraldatavates summades 

kriteeriumide osas. 

Taotlemise ajad: 15.09, 15.01, 01.04 

Komisjoni ettepanek summade jaotuse osas: lisada kuni 2500 eurot saab taotleda 

klassidevaheliste, kooliüleste ning kooliastmete kaupa toimuvateks üritusteks. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud 6 poolthäält. 

3. Loa andmine vallavara kasutusse andmiseks (Tarmo) 

Piirissaare endise klubihoone rendile anda 10-ks aastaks. Esimestel aastatel rendivabalt ning 

kasutamiseks toitlustusteenuse osutamiseks saarel turismiperioodil. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud 6 poolthäält. 

4. Loa andmine kinnisasja omandamiseks (Tarmo) 

Voldi külas maatulundusmaa omandamiseks anda luba. Ilmselt tahetakse päikesepaneelide 

ala rajada. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud 6 poolthäält. 

5. Eesti- Läti Interregi toetusmeetmest toetuse taotlemine (Tarmo) 

Plaan taotleda koostöös Ogre piirkonnaga sellest toetusmeetmest toetust Mõisavärava pargi 

arendamiseks. Omaosalus on 20 %. 

Komisjon otsustab: toetada eelnõud 6 poolthäält. 

 



6. Jutupunktid (Kadi, Marjaliisa) 

3-e karjääri kaevandamisküsimused. 

Maramaa karjäär, taotletakse 10-ks aastaks, siis ka rekonstrueerib tee avalikuks kasutuseks 

ning kaevandusega seotud sõidud toimuvad selleks ettenähtud teel. 

Lõhmuse kruusamaardla, jääkvarude kaevandamisluba 15-ks aastaks. 

Kukemetsa karjäär, 5.a. uuringuteks. 

Komisjon leiab, et plaanid on head. 

7. Kohapealsed küsimused 

• Laeva elanikud küsivad: kes kontrollib lumelükkamise efektiivsust, kui kiiresti 

peale lumesaju lõppu peab lumetöödega alustama? 

Kadi vastab, et kogu info on vallalehes ning ka kohapealsed vallatöötajad annavad 

infot. 12 tundi peale lumesadu on üldiselt kõik teed koristatud. Kui tekivad 

probleemid või küsimused, võib alati Kadi Kukkele helistada. 

• Volises hääletamine problemaatiline--- tuleb olla lihtsalt järjekindel ja mitu korda 

proovida. 

Koosolek lõppes kl. 17.30 

Koosolekut juhatas Aune Sepp (allkiri digitaalne) 

Protokollis Külli Suvi 


